

3809, 38/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
香港灣仔港灣道 26 號華潤大廈 38 樓 3809 室
Tel 電話: (852) 2592 8380
Fax 傳真: (852) 3753 5166
Email 電郵: info@hkifv.org
Web-site 網頁: www.hkifv.org



For Office Use Only 職員專用
Application Ref:
Name:
Date of Application:
Approval Given on:
Membership No.:

Corporate Membership Application Form

企業會員申請表格

Complete this form in its entirety. Be sure to sign and date the Membership Application Form and mail along with payment to HKIFV at the address printed above. Please type or print clearly.

請完整填寫此表格。隨後將已簽名及註明日期的申請表格連同付款支票郵寄至香港金融評估師學會地址（如上所示）。請清晰填寫或打印本表格。

Section 1: Company Particulars 企業資料

Company Name 公司名稱	
Co Legal Status (by inserting ✓ in the box) 公司法律地位 (請於選擇類別之方格內加上"✓"號)	
<input type="checkbox"/> Listed co 上市公司 <input type="checkbox"/> Private limited co 私人有限公司 <input type="checkbox"/> Partnership 合夥企業 <input type="checkbox"/> Subsidiary of overseas co 海外機構之附屬公司 <input type="checkbox"/> Sole proprietorship 獨資經營 <input type="checkbox"/> Government 政府 <input type="checkbox"/> Statutory or public or not-for-profit co 法定或公營或非牟利組織 <input type="checkbox"/> Others (please specify): 其他 (請註明):	
Place of Registration (by inserting ✓ in the box) 公司註冊地 (請於選擇類別之方格內加上"✓"號)	
<input type="checkbox"/> Hong Kong 香港 <input type="checkbox"/> British Virgin Islands (BVI) 英屬維爾京群島 <input type="checkbox"/> Cayman Island 開曼群島 <input type="checkbox"/> Others (please specify): 其他 (請註明):	
Business Registration No. 商業登記證號碼	
Company Principal Activities 公司主要業務	
Company Address 公司地址	
Office Tel 電話	Fax 傳真
Web-site 網址	

Section 2: Company Representatives 公司代表

Company Representatives 公司代表	Name 姓名	Position 職位	Tel 電話	Email 電郵
Chief Contact Person 首席聯繫人				
Second Contact Person 第二聯繫人				
Third Contact Person 第三聯繫人				

Section 3: Declaration 宣言

- (a) We hereby apply for corporate membership of The Hong Kong Institute of Financial Valuers and agree to be bound by the Institute's Articles of Association as amended from time to time.
本公司現申請成為香港金融評估師學會之企業會員，並同意遵守學會不時更新之《組織章程》。
- (b) We declare that the information given in this application form is truthful and complete. We understand that any false and misleading information will lead to disqualification of our application for registration.
本公司謹此聲明，本公司所提供之資料均屬真實及完整。如有任何虛報或誤導資料，則本公司的申請資格均會被取消。
- (c) We have read and understand the following declaration regarding company and personal data collection: "Data subjects have a right of access and correction regarding their respective company and personal data. Data subjects who do not wish to receive communications may notify the Institute in writing. Requests can be directed to the Institute by post at 3809, 38/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong, or by Email at info@hkifv.org, or by fax at (852) 3753 5166. For inquiries, telephone (852) 2592 8380. Data collected by this document will be used to process application for membership and facilitate communications by post, email, telephone and fax."
本公司已閱讀並明白下列有關公司及個人資料蒐集的宣言：「資料當事人有權查閱及更正其相關公司或個人資料。資料當事人如擬停止收取通訊，可以書面方式向學會提出，郵寄香港灣仔港灣道 26 號華潤大廈 38 樓 3809 室、或電郵至 info@hkifv.org、或傳真至(852) 3753 5166。查詢電話(852) 2592 8380。此表格蒐集資料的目的為處理入會申請，並提供聯絡資料以透過郵遞、電郵、電話、傳真通訊。」
- (d) We understand and accept the intention of The Hong Kong Institute of Financial Valuers to regularly communicate with us on updates, events, projects, membership, services and publications. We understand that we may exercise the following option by inserting ✓ in the box:
本公司明白及接受香港金融評估師學會定期通知有關學會的最新資訊、活動、項目、會籍事宜、服務及刊物通訊，也明白本公司可以在方格內加上"✓"號選擇如下：
- We DO NOT wish to receive above communications from the Institute.
本公司不願意接收學會的以上資訊。

Authorised Signature with Company Chop: _____ Date: _____
授權人簽名及公司蓋章 日期

Authorised Person: _____ Position: _____
授權人 職位

Section 4: Sponsor 推薦人 (to be completed by the Sponsor 由推薦人填寫)

Sponsor Name 推薦人姓名:	Tel 電話:
Membership No. 會員編號.:	Fax 傳真:
I, being HKIFV member, hereby propose the applicant. 本人現時乃香港金融評估師學會之會員，特推薦上述申請人。	
Signature 簽名: _____	Date 日期: _____

Section 5: Completion of Application Form 完成申請表格

Please check and ✓ items enclosed. 請✓下列各項。

- The duly completed and signed application form. 已填妥並簽名之申請表。
- A copy of the applicant's certificate of incorporation or equivalent document.
公司註冊證明書或同等文件副本。
- A crossed cheque for One-time Application Fee and First-Year Subscription Fee.
劃線支票，預付一次性申請費及首年年費。
Payable 支票抬頭人: **"The Hong Kong Institute of Financial Valuers Limited"**.
Note: Unsuccessful applicants will be refunded with no interest payable.
註: 如申請不獲接納將獲退款，惟不獲支付利息。

Appendix: Application Fee and Membership Dues 申請費用及會籍費用

Corporate Membership Dues	USD 美元 300/ year 年
企業會員會籍費用	